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Abstract (en)
[origin: WO8607589A1] Metal bodies which may be contained in waste are removed, whereafter the waste are crushed and homogenized so as
to form a homonegeous pulverulent mass; said mass is pressed in the form a plurality of cylindrical granules and, finally, these granules are mixed
with a pulverulent mixture of quicklime and calcium carbonate and are subjected to a heat treatment comprising an initial heating phase causing
a sudden heating of the granules without exceeding the pyrolysis temperature of plastic materials possibly present in the starting waste mass.
Thereby, solid, inert and water-insoluble granules are thus obtained which may be used for example as concrete or mortar granulate.

Abstract (fr)
On élimine les corps métalliques éventuellement contenus dans les déchets, puis on broie les déchets et on les homogénéise, de manière à former
une masse pulvérulente homogène, on comprime la masse sous forme d'une pluralité de granules cylindriques et, finalement, on met ces granulés
en présence d'un mélange pulvérulent de chaux vive et de carbonate de calcium et on les soumet à un traitement thermique comportant une phase
initiale de chauffage provoquant un brusque échauffement à coeur des granulés, sans dépasser la température de pyrolyse des matières plastiques
éventuellement présentes dans la masse de déchets initiale. On obtient ainsi des granulés solides, inertes et insolubles dans l'eau, qui peuvent être
utilisés, par exemple, comme granulat de mortier ou béton.
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